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P R O T O K Ó Ł  

 

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 20.05.2013 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  
- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych 

- Pan  Andrzej Wołos – Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej 

- Pan Marek Kapusta – Przewodniczący Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej 

- Pan Robert Wojcieszek – Prezes KGK 

- Pan  Stanisław Gąsior – Powiatowy Rzecznik Konsumentów 

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych   

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Przedstawiciele KP Policji w Kozienicach 

- Przedstawiciele KGK Kozienice 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Propozycja realizacji wniosków zgłoszonych na zebraniach wiejskich i osiedlowych. 

2. Informacja Izb Rolniczych  

3. Spotkanie z Rzecznikiem Praw Konsumenta . 

4. Wolne wnioski. 

Pan Sekretarz poinformował również, że z przyczyn niezależnych  nie będzie spotkania z 

przedstawicielem Izb Rolniczych za co Pan Tyniecki  bardzo przepraszał . 

W związku z wyjątkową  sytuacją zebrani na początku narady zgłosili wnioski do 

przedstawicieli Policji: 

1. Pan  Zygmunt Mućko – Komitet Oś. Nr 2 

- Mieszkańcy Oś. Zdziczów proszą Pana Żaka o uprzątnięcie palet i innych elementów  

sprzed swojej posesji przy ul. Brzozowej.  

2. Pan Leszek Matuszewski _ Ryczywół 

- poprosił Policję o interwencję w/s samochodów jeżdżących drogą Wilczkowice Górne – 

Ryczywół . Samochody które jeżdżą mają wyższy tonaż od dopuszczalnego i niszczą 

drogę.  Na zwrócone uwagi nie ma reakcji .  

3. Pani Janina Golik – Świerże Górne  

- poprosiła o częstsze kontrole Policji na drodze do ogródków działkowych. Poruszające się  

tam samochody jeżdżą z nadmierną szybkością co jest bardzo niebezpieczne.  

 

Ad.3. programu spotkania  

Pan Stanisław Gąsior omówił zakres obowiązków i działań Rzecznika Konsumentów. 

Rzecznik konsumentów to instytucja prawna, której podstawowym  zadaniem jest „stanie na 

straży praw konsumenta”. Z dniem  1 stycznia  1999r władze samorządu powiatowego 

zyskały  uprawnienie do powoływania powiatowego ( miejskiego) Rzecznika Konsumentów. 

Podstawowym zadaniem rzecznika jest udzielanie bezpłatnego poradnictwa i informacji 

prawnych z zakresu ochrony konsumenta . Ma on uprawnienia do składania wniosków w 

sprawie regulacji prawa miejscowego, w zakresie ochrony konsumentów. Najważniejszym 

uprawnieniem z punktu widzenia konsumenta, jest prawo rzecznika do wytaczania 

powództwa na rzecz konsumenta, oraz występowania do toczącego się postępowania za 

zgodą konsumenta . Umożliwia to konsumentom  wyzbycia się obawy konieczności 

ponoszenia  kosztów sądowych. Rzecznik podobnie jak organizacje społeczne  zwolniony jest 

z opłat sądowych. Bardzo ważnym uprawnieniem rzecznika jest prawo  zaskarżenia  do Sądu 

Apelacyjnego klauzul umownych ( uregulowań z umowy,  nierównomiernie rozkładających 
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praw i obowiązków stron umowy). Pan Rzecznik ostrzegał również przed zakładaniem  

różnego rodzaju lokat a szczególnie tych w których są fundusze inwestycyjne . Zasugerował, 

aby do takich spraw podchodzić ostrożnie i z rozwagą. Przy zawieraniu umów należy 

dokładnie przeczytać co podpisujemy i nigdy nie zostawiać umowy bez podpisu. Przy zakupie 

należy zachować paragon , którym należy się okazać przy każdym rodzaju zakupu. Każdy 

towar który kupujemy podlega reklamacji a do obowiązków  konsumenta należy składanie 

reklamacji. Ponadto Pan Rzecznik zapraszał do korzystania z jego porad i podał dni oraz 

godz. pracy w Starostwie Powiatowym tj. każdy wtorek i czwartek w godz. 11,00- 16,00 w 

pok. nr.22 tel.(048) 611-73-12. 

 Następnie głos zabrała Pani V-ce Burmistrz ds. Społecznych Małgorzata Bebelska , która 

zaprosiła zebranych na Galowy Koncert Operowo-Operetkowy . Koncert odbędzie się 25 

maja 2013 r o godz.19
00  

przed Urzędem Miejskim  na terenie zespołu Pałacowo- Parkowego. 

Zebrani otrzymali : 

- plakaty na w/w koncert 

- plakaty na „Trzeci Memoriał Marka Łuczyńskiego w Lekkiej Atletyce Młodzików”  – 

Stadion  Lekkoatletyczno –Piłkarski w Kozienicach ul. Sportowa 3. Memoriał odbędzie 

się 8 czerwca 2013r o godz. 11
00

 

w celu poinformowania mieszkańców swoich sołectw poprzez powieszenie na tablicach 

ogłoszeń.  

Pan Włodzimierz Kowalski zaprosił zebranych na tegoroczny  „Kozienicki Dzień Ogórka- 

Powiśle 2013”. Impreza ta obchodzona będzie 7 lipca 2013r od godz. 11
00

 w Piotrkowicach i 

głównie skierowana jest na promocję produktów regionalnych ze szczególnym 

uwzględnieniem ogórków. 

       

Zebrani otrzymali:  

1. Komunikat Polskiego Związku Hodowców Koni przypominający, że zgodnie z art. 5 

ust.6 Rozporządzenia Komisji nr 504/2008/WE z dnia 6 czerwca 2008r. w sprawie 

identyfikacji koniowatych „koniowate urodzone na terytorium Wspólnoty są 

identyfikowane przed 31 grudnia roku, w którym urodziło się dane źrebię , lub w 

terminie sześciu miesięcy od daty urodzenia , w zależności od tego , która z dat 

przypada później”.   

2. Informację  dot. Witryny wiejskiej – wsparcie dla aktywnych społeczności lokalnych.  

3. Pismo Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie Zarząd Zlewni Wisły 

lubelskiej i Bugu granicznego w Lublinie dot. wycinki drzew z koryta rzeki Wisły w 

miejscowości Staszów – pismo nr GS.1511.5.2013 z dnia 09.04.2013r  

4. pismo PHU „SOLO” skierowane do Kół Łowieckich, Nadleśnictw, plantatorów 

rolnych dot. preparatu do odstraszania zwierzyny łownej powodującej szkody 

łowieckie.  

5. Wnioski z zebrań wiejskich i osiedlowych z 2013r w rozbiciu na poszczególne 

sołectwa i komitety osiedlowe.  

 

Ad.4. programu spotkania – wolne wnioski. 

1. Pan Grzegorz Wrona  - Staszów 

- wycinka i usunięcie drzew w korycie Wisły, które powoduje zagrożenie powodziowe 

- umożliwić rolnikom pielęgnację drzew przy wale na gruncie Skarbu Państwa 

przylegającym do pól prywatnych mieszkańców Staszowa. 

2. Pan Grzegorz Kurek  – Aleksandrówka  

- podcięcie drzew od ul. Serdecznej  

- budowa chodnika od ul. Piastowskiej  

- wykonać prace porządkowe ul. 11 Listopada od ul. Wójcików do torów 

3. Pan Marian Janeczek - Łuczynów  

- zmienić przeznaczenie chodnika po części na ścieżkę rowerową poprzez postawienie 

odpowiedniego znaku w Łuczynowie 
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- oczyścić i udrożnić rów melioracyjny  

- usunąć wyrwy i dziury w drodze powiatowej 

- zapytał jak wygląda sprawa wywozu śmieci od 1 lipca br. – może w jakiś sposób 

(np.plakaty) należy poinformować mieszkańców lub ogłoszenia?  

4. Pani Janina Golik – Świerże Górne  

- jak będzie wyglądała sprawa wywozu śmieci w Swierżach Gónych – obecnie są tam 

kontenery i pracownik zatrudniony do sprzątania z funduszu sołeckiego tam wysypuje. Co 

będzie gdy kontenery zostaną zabrane?   

5. Pan Ryszard Wolszczak – Wójtostwo  

- upomniał się o  wniosek z m-ca marca 2013 tj. „Przedłużyć oświetlenie uliczne do 

przystanku autobusowego (od słupa nr 15)”. 

- dokonać pozimowego przeglądu rowu przy drodze gminnej od posesji nr 1 do posesji 

nr.10 do ujścia rzeki  

6. Pan Andrzej Lenarczyk  – Przewóz  

- dowieźć obok wiaty przystankowej samochód tłucznia i usunąć krzewy obok wiaty 

- uzupełnić ubytki w asfalcie na drodze powiatowej w Cudowie na zakręcie  

- zlikwidować odrośnięte krzewy i krzaki przy drodze powiatowej w Cudowie 

7.  Pan Edmund Kordas - Ruda  

- zapytał, czy Gmina ma jakieś rozwiązanie w/s odbioru śmieci w okresie letnim gdy 

zostaną zabrane kontenery? 

- przypomniał ponownie o realizacji wniosku z zebrań wiejskich z m-ca marca 2013r tj. 

„Wyprostowanie granic geodezyjnych, przeniesienie znaków i wyjaśnienie gdzie kończy 

się Ruda, Janikówka  

8. Pani Małgorzata Seroka – Śmietanki  

- naprawa drogi gminnej przy lesie – dojazd do posesji Pani Goszczyńskiej nr działki 

G125100/3 

9. Pan Zdzisław Gregorczyk - Chinów 

- dorobić tabliczek numeracyjnych dla nowych mieszkańców Chinowa   

10. Pan Leszek Matuszewski - Ryczywół  

- przedłużyć ul. Długą – potrzeba 2 przyczepy  kamienia lub szlaki  

11. Pan Andrzej Kowalski – Nowa Wieś 

-  ściąć dużą starą topolę, która stoi naprzeciwko przystanku autobusowego w kierunku 

   Kozienic. Topola ta stanowi zagrożenie tak dla przystanku jak i ludzi. Zasugerował,  

   aby wysłać pismo do właściciela działki. 

12. Pan Włodzimierz Kowalski - Janików 

- .wykonać tablicę informacyjną ( drogowskaz) o dojeździe do numerów posesji w m. 

Janików położonych po prawej stronie drogi krajowej nr.48. 

13. Pan Ryszard Ośka – Wilczkowice Górne  

- wycięcie krzaków za zakręcie przy posesji Pana Dąbrowicza i przy posesji Pana Pocheć 

oraz wycięcie krzaków na wjeździe do Wilczkowic  od strony Elektrowni.  

 

Na zadane pytania  odpowiedzi udzielali : 

1. Pan Sekretarz omówił  sprawy związane z realizacją wniosków 2013r.Omówił także 

pisma jakie otrzymali zebrani na naradzie.  

2. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych m. in. omówił sprawy 

związane z : 

- z remontami dróg krajowych i gminnych, informując przy tym że sprawy związane z 

remontem dróg powiatowych zostaną przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych.  

- z wywozem nieczystości od lipca 2013r 

- z oczyszczaniem i wycinką krzewów w rowach i przy wałach nadwiślańskich 

- numeracją prywatnych posesji, informując przy  tym że powinność ta należy do 

właścicieli posesji. 

 



 4 

              Na zakończenie narady Pan Sekretarz  podziękował zebranym za przybycie 

informując także , że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, którzy 

dokładnie przyjrzą  się wnioskom, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym 

adresatom .  

 

                                                                                       Na tym protokół zakończono 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

 


